
P R O T O K Ó Ł 

z  posiedzenia Komisji  Kultury, Oświaty, Zdrowia , Pomocy Społecznej i Promocji 

odbytego w dniu  22 kwietnia  2010 roku 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok. 
5. Zaopiniowanie rocznego sprawozdania  z działalności GOK w  Sieroszewicach za 

2009 rok. 
6. Zaopiniowanie  rocznego sprawozdania  z działalności GBP w Sieroszewicach za 

2009 rok. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu inwestycyjnego na realizację przedsięwzięcia pn. „ Budowa sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół w Wielowsi” 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2009. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 
Ad.1)  Przewodnicząca Komisji - p. Krystyna  Kois - Jaźwiec o godz. 12:00 dokonała 
otwarcia  posiedzenia komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia , Pomocy Społecznej i Promocji. 
Powitała wszystkich członków Komisji, p. Wójta , p. Skarbnik. W posiedzeniu Komisji  
uczestniczyło 6 członków p. Dariusz Majewski był nieobecny. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.2)  Przewodnicząca Komisji - przedstawiła  porządek posiedzenia komisji , który 
Komisja zaopiniowała  pozytywnie, jednogłośnie.  
 
Ad.3)  Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie bez uwag.   
 
Ad.4) Pan Wójt – przedstawił wybrane zagadnienia ze sprawozdania z wykonania 
budżetu dotyczące merytorycznej działalności komisji. 
 
Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sieroszewice za 

2009 rok.  

Ad.5) Pani Przewodnicząca Komisji – przedstawiała sprawozdanie z działalności GOK 

w Sieroszewicach za rok 2009.  

Pan Jerzy Kasprzak – „czy na nagłośnienie zawarta jest jakaś umowa ?” 

Pan Wójt – poinformował, że dyrektor GOK – u ma zapisane takie zadanie w statucie. 



Pan Jerzy Kasprzak – zwrócił uwagę, że chodzi mu głównie o to by dyrektor wiedział o 

wszystkich spotkaniach w których istniej potrzeba użycia nagłośnienia. 

Pani Przewodnicząca Komisji – wyraziła opinię o tym , że dyrektor GOK – u interesuję 

się tymi sprawami dodała nawet , że ostatnio dopytywał się jej o spotkanie w 

Latowicach kiedy dokładnie się ono odbędzie bo musi uwzględnić to w kalendarzu 

imprez. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie sprawozdanie z wykonania z działalności GOK za rok 2009. 

Ad.6) Pani Przewodnicząca Komisji – przedstawiał sprawozdanie z działalności GBP 

w Sieroszewicach za rok 2009. Dodała, że pani Dyrektor bardzo angażuje się w swoja 

pracę, organizuję wiele konkursów, wystaw. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie sprawozdanie z wykonania z działalności GBP za rok 2009. 

Ad.7) Pani Przewodnicząca Komisji – poprosiła p. Wójta przedstawienie kwestii w tej 

sprawie. 

Pan Wójt – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu na budowę sali gimnastycznej  w Wielowsi.  Dodał, że jest to realizacja budżetu i 

uchwała musi zostać podjęta.  

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały  w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu na budowę sali gimnastycznej w Wielowsi. 

Ad.8) Pani przewodnicząca Komisji – przedstawiał sprawozdanie z działalności 

Komisji za rok 2009. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji  zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2009. 

Sprawozdanie stanowi załączniki Nr 2 do protokołu. 

Ad.9) Pan Wójt – poinformował, że po posiedzeniu Komisji Rolnictwa … okazało się , że 

jest okazja aby zmienić budżet w związku z dofinansowaniem ze skarbu państwa na 

zakup samochodu strażackiego – 70 000 zł. „ Zakupiony samochód zostanie skierowany do 

jednostki OSP w Sieroszewicach.  Samochód ten będzie wyposażony m.in. w zbiornik wody , 

agregat wysokociśnieniowy i wyciągarkę. Gmina wcześniej występowała z wnioskiem o 

dofinansowanie zakupu samochodu i wniosek tan został załatwiony pozytywnie . Gdyby była 

wskazana inna jednostka pożarnicza nie przyznaliby nam tego samochodu.  W przyszłym roku 

bardzo prawdopodobnie mamy otrzymać samochód bojowy. Narzazie zmniejszymy wydatki 

bieżące  w dziale ochotnicze straże pożarne o kwotę 70 000 zł  z przeznaczeniem na w/w cel.  ” 

Pan Henryk Przybylak – wystąpił z wnioskiem , aby w pierwszej kolejności przyznać 

samochód do OSP w Strzyżewie . 



 

Pan Jerzy Kasprzak – ponowił wniosek odnośnie przeznaczenia funduszu na 

zagospodarowanie terenu znajdującego się przy pomniku  poległych w Rososzycy. 

Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że na ten cel można skorzystać ze środków w ramach 

Stowarzyszenia LGD - 7 „ Kraina Nocy i Dni ” istnieje również możliwość skorzystania z 

dofinansowania na odrestaurowanie mostku znajdującego się  przy pałacu. 

Pan Jerzy Kasprzak – stwierdził, że zagospodarowanie ternu koło pomnika powinno 

zostać wykonane w tym roku i właśnie w  czasie wiosennym. 

Pan Wójt – wyraził opinię , że w każdej wsi są takie miejsca , o które należałoby zadbać . 

Zaproponował, aby opracować wniosek , który obejmowałby te wszystkie miejsca z 

terenu  gminy i skorzystać z dofinansowania w ramach Stowarzyszenia,  ponieważ na 

ten cel można uzyskać kwotę 25 000 zł.  Decyzja należy do komisji, ale jego głos jest 

podpowiedzią w zakresie realnego rozwiązanie tego problemu. 

Pani Przewodnicząca Komisji – wystąpiła z wnioskiem, aby przed opracowaniem 

wniosku przeprowadzić inwentaryzację wszystkich takich miejsc na terenie gminy.  

Pani Teresa Lemiesz – poruszyła sprawę związaną z  funkcjonowaniem świetlicy 

środowiskowej w Ołoboku. „ W ubiegłym roku był zatrudniony p. …….. 1 , a w tym roku 

nie została odnowiona umowa z nim.  Zajęcia świetlicy powinny odbywać w ten sposób, 

że starsza grupa powinna mieć z p. ……… 2 , a młodsza z p. ……… 3 ”. Zaproponowała, aby 

zorganizować spotkanie z opiekunami świetlic i porozmawiać odnośnie polepszenia 

warunków pracy z dziećmi w świetlicach.  

Ad. 10) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia  , p. Przewodnicząca Komisji o 

godz. 12:50 dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Pomocy 

Społecznej i Promocji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                           
1
  Art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z dnia 8 października 

2001 roku ze zmianami). 

2
 Patrz: przypis 

1 

3
 Patrz: przypis 

1 



 

Protokółowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, 

………………………….                                                                Pomocy Społecznej i Promocji 

Joanna Glapiak  

insp. d/s. obsługi Biura Rady    …………………………………………            

i spraw organizacyjnych             Krystyna Kois - Jaźwiec 

  

                                                                                                          

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Kois – Jaźwiec Krystyna ………………… 
 

2. Majewski Dariusz ………………………… 
 

3. Lemiesz Teresa   ………………………… 
 

4. Przybylak Henryk  ……………………… 
 

5. Rosik Marek  ……………………………… 
 

6. Kasprzak Jerzy …………………………… 
 

7. Wojtczak Arkadiusz ……………………… 
 

 

 


